
Protokół  nr 18/23 

z posiedzenia wspólnych komisji stałych Rady Miasta Świdwm 

tj.: Komisji Bezpieczeństwa, Praworządności, Gospodarki Komunalnej i Ochrony 

Środowiska, Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Polityki Spolecznej oraz Komisji 

Rozwoju Gospodarczego i Budżetu z dnia 21 kwietnia 2023 r. 

Porządek posiedzenia. 

1 .Otwarcie posiedzenia komisji i stwierdzenie quorum. 

2.Komisj a Bezpieczeństwa, Praworządności, Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska 

a)Informacja o budowie mieszkań  o umiarkowanym czynszu - Tomasz Trun Prezes Zarządu 
Społecznej Inicjatywy Mieszkaniowej - KZN Zachodniopomorskie (godz. 10:00); 

3.Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Polityki Społecznej 

a) Spotkanie z przedstawicielami pozasportowych organizacji pozarządowych za miniony 
2022 r. i plany działalności na 2023 r. (godz. 10:15); 

b) Sprawozdanie z realizacji Programu Współpracy Miasta z organizacjami pozarządowymi 
oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego 
i o wolontariacie za 2022 r.; 

c) Przedstawienie Radzie Miasta roli i zadań  Rady Pożytku Publicznego w Świdwinie - 
Przewodniczący RDPP Paweł  Gasztoid (godz. 11:15); 

4.Komisja Rozwoju Gospodarczego i Budżetu 

a)Rozpatrzenie wniosku Rodzinnych Ogrodów Działkowych w Świdwinie o przywrócenie 
dotacji z budżetu Miasta Świdwin na zadania służące tworzeniu warunków dla rozwoju 
rodzinnych ogrodów działkowych w kwocie 30.000 zł. 

-przedstawienie wniosku ROD przez przedstawicieli 5 Rodzinnych Ogrodów Działkowych 
(godz. 11:45) 

-przedstawienie przez Burmistrza Miasta Świdwin możliwości budżetowych w zakresie 
realizacji wniosku 

•dyskusja 

„głosowanie 

5.Zaopiriiowanie projektów uchwał. 

6Sprawy bieżące. 
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7.Zamknięcie posiedzenia. 

Ad. 1 

Posiedzenie Komisji otworzyła Wiceprzewodnicząca Rady Miasta A. Szafrańska. 
Posiedzenie rozpoczęło się  o godz. 10:07 w sali nr 55 Urzędu Miasta. 

Ad. 2 

W dalszej części obrad Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa J. Konat stwierdził, że na 
siedmiu członków komisji obecni są  wszyscy radni. 

Jako pierwszy głos zabrał  pan J. Pyżanowski Wiceprezes Krajowego Zasobu Nieruchomości, 
który powiedział, że inwestycja SIM wspierana jest przez rząd. Miasto Świdwin otrzymało 
środki z Rządowego Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa. Miasto złożyło też  kolejny wniosek 
do funduszu dopłat. 

Pan J. Pyżanowski dodał, że współpraca z miastem jest doskonała. Miasto Świdwin to jedna 
z pierwszych inwestycji jaka ruszy w ramach społecznej inicjatywy KZN - 
Zachodniopomorskie. 

Następnie głos zabrał  pan T. Trun Prezes Społecznej Inicjatywy Mieszkaniowej - KZN 
Zachodniopomorskie, który przedstawił  informacje na temat założeń  inwestycji KZN 
Zachodniopomorskie. Prezes poinformował, że miasto Świdwin wybrano jako pierwsza 
inwestycję  z uwagi na świetną  lokalizację, bardzo dobrze przygotowaną  działkę. Na działce 
powstaną  dwa budynki. Budynki będą  nowoczesne, budowane w technologii modułowej. 
Będą  panele fotowołtaniczne, plac zabaw, komórki lokatorskie, windy, każdy będzie miał  
swój balkon. Wszyscy, którzy otrzymają  mieszkanie będą  mieli swój parking. Źródło ciepła 
będzie z MEC-u. 

Inwestycja jest na etapie otrzymania prawomocnej decyzji na budowę, jest komplet projektu 
wykonawczego i jest gotowa dokumentacja przetargowa. W przyszłym miesiącu rusza 
przetarg i wyłonienie wykonawcy Dzięki modułowemu systemowi budowy o wymiarze 
szerokości 3,8, czas powstania budynku skróci się  od momentu podpisania urnowy z 
wykonawcą  do 12 miesięcy i koszt wykonania będzie mniejszy. Mieszkania będą  o 
powierzchni między 40-60 metrów. 

Pan prezes dodał, że wykonał  ankietę, przeanalizował  rynek i jest około 100 chętnych i spółka 
szykuje się  do wstępnego naboru. 

Z montażu fmansowego został  do dopięcia tylko kredyt z BGK ale oferty z banków 
komercyjnych też  są  w posiadaniu spółki. 

Radny W. Grzesiak zapytał  pana prezesa o termin pierwszego wbicia łopaty? 
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Pan T. Trun odpowiedział, że postara się  żeby w listopadzie to zrobić. 

Radny W. Grzesiak zapytał  o wysokość  czynszu. 

Pan T. Trun odpowiedział, że zgodnie z przyjętą  uchwałą  stawka czynszu będzie wynosiła 
20,60 A. w mieście Świdwin. 

Radny W. Grzesiak zapytał  o koszt wybudowania jednego mieszkania. 

Pan T. Trun odpowiedział, że wartość  wybudowania lm2  to ok. 9,5 tys. zł  netto. 

Radny W. Grzesiak zapytał  jaki wkład finansowy musi przygotować  najemca? 

Pan T. Trun odpowiedział, że wkład indywidualny będzie się  ksztahował  na poziomie 20% 
wartości całej inwestycji - ok. 60 tys. -120 tys. A. 

Radny W. Grzesiak zapytał  Prezesa czy ma rozeznanie, czy będą  chętni na takie 
mieszkania? 

Pan T. Tron odpowiedział, że będą  chętni, którzy będą  mieli na wkład własny. 
Przeprowadzona analiza rynku wykazała, że są  chętni na partycypację  w wysokości podanego 
wkładu własnego. 

Radny M. Dereń  zapytał  czy będzie możliwość  dopasowania do danej rodziny, bo moduł  to 
jest moduł, a różne rodziny są  i wymagania. Czy będzie możliwość  weryfikacji tego? 

Pan T. Trun odpowiedział, że mieszkania trafią  w każdego klienta. Mieszkania będą  między 
40 a 65 metrów. 

Pan J. Plaźyński dodał, że SIM w Koszalinie, to jedna z 30 spółek powołanych w naszym 
kraju. Stawka czynszu wynika z kalkulacji w oparciu o koszt kredytu jaki udziela BGK. Jest 
to kredyt preferencyjny dla społecznych inicjatyw mieszkaniowych. Jest to kredyt tańszy, niż  
rynkowy. Rząd chcąc wesprzeć  budownictwo społeczne przyjął  rozwiązanie oprocentowania 
kredytu w BGK do poziomu maksymalnie 2%. Drugi element, który już  funkcjonuje, to jest 
kwestia programu rządowego „Mieszkanie na start", jest to program dopłat do czynszu. Jest 
to program dla bardziej ubogich spośród mieszkańców. Realnie dla sporej części 
mieszkańców czynsz będzie niższy ze względu na opłaty wynikające z tego programu, 
a będzie udzielana nawet przez 15 lat. 

Radny J. Konat zapytał  czy wykonawca w ciągu roku odda budynek? 

Pan T. Tron odpowiedział, że wykonawca zdąży oddać  budynek w ciągu 12 miesięcy. 
Fabryki mają  zdolności około 20-30 tys. m2  powierzchni użytkowej rocznie. Inwestycja w 
Świdwiriie to jest ułamek, bo tutaj mamy 2600 m2. 

Radna B. Bujak zapytała czy do każdego mieszkania będzie oddzielne miejsce parkingowe? 
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Pan T. Trun odpowiedział, że każde mieszkanie będzie miało jedno miejsce parkingowe, 
oprócz tego będzie szersza winda 2,6 m dostosowana do noszy. Są  przewidziane lokale dla 
osób starszych i niepełnosprawnych. 

Goście wraz z panem Burmistrzem opuścili salę  obrad. 

o godz. 10:37 pan J. Konat zamknął  tą  część  posiedzenia komisji.  

Ad. 3 

Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Polityki Społeczne: 

Przewodnicząca Komisji M. Makowska powitała zaproszonych przedstawicieli 

pozasportowych organizacji pozarządowych (zgodnie z listą  obecności), którzy przedstawili 

informacje z działalności za miniony 2022 r. i plany działalności na 2023 r. 

Radna A. Kucharska zgłosiła wniosek formalny do Komisji Oświaty i Burmistrza 
o zatrudnienie jeszcze jedn ej osoby do pracy w świetlicy TPD. 

Radna uzasadniła, że pani Marzena, która pracuje w świetlicy bardzo wiele wkładu, własnych 
sił  i własnego czasu poświęca przez te wszystkie lata od kiedy tam pracuje. Robi to wszystko 
sama. Jest z 15 dzieci z trudnych rodzin i jednocześnie musi wykonywać  wiele innych 
obowiązków. Był  czas, kiedy z każdej szkoły przychodzili nauczyciele do pomocy, radna 
stwierdziła, że jest to konieczne, żeby pani Marzena miała kogoś  do pomocy. 

Pan Bartosz Zabrocki odpowiedział, że w ramach środków, które TPD otrzymuje od miasta 
jest w stanie zapewnić  tylko ten jeden etat, który realizuje pani Marzena. 

Radny W. Grzesiak dodał, że popiera wniosek pani radnej A. Kucharskiej. Radny dodał, że 
wiele razy współpracował  z dziećmi i panią  Marzeną. 

Radny P. Szyposzyński powiedział, że popiera wniosek radnej A. Kucharskiej. 

Zgłoszony wniosek formalny nie został  poddany pod głosowanie członków Komisji Oświaty. 

B) Pani A. Terlecka przedstawiła sprawozdanie z realizacji Programu Współpracy Miasta 
z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy 
o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie za 2022 r-załącznik do protokołu. 

C) Pan P. Gasztold przedstawił  informację  nt. roli i zadań  Rady Pożytku Publicznego w 
Świdwiie - załącznik do protokołu. 

O godz. 11:53 weszła na salę  obrad radna M. Stępniak.  

Przewodnicząca Komisji Oświaty o godzinie 11:55 ogłosiła przerwę  do 12:05. 
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Ad  

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Budżetu. 

Przewodnicząca Komisji A. Szafrańska stwierdziła obecność  6 członków komisji, - 
nieobecny radny Ł. Paśk. 

Rozpatrzenie wniosku Rodzinnych Ogrodów Działkowych w Świdwinie o przywrócenie 
dotacji z budżetu Miasta Świdwin na zadania służące tworzeniu warunków d/a rozwoju 
rodzinnych ogrodów działkowych w kwocie 30.000 zł. 

Pani M. Grad Skarbnik Miasta powiedziała, że jeżeli wniosek zostanie zaopiniowany 
pozytywnie, to są  środki żeby je wprowadzić  do budżetu, ewentualnie na kolejnej sesji, żeby 
ta dotacje sfinansować. Będą  to dodatkowe wpływy z dochodów. Są  to kwoty łączone, część  
środków jest z refundacji i wprowadzimy je po stronie dochodów, a druga część  są  to środki 
z odsetek bankowych. 

Pan T. Czuryszkiewicz Prezes ROD Cytrus odniósł  się  do sesji rady miasta i powiedział, że 

radny Dereń  powiedział, że są  sprawy ważne i ważniejsze. Według pana Czuryszkiewicza 

wszystkie sprawy są  ważne, tylko trzeba je odpowiednio zmotywować. Pan Czuryszkiewicz 

powiedział  też, że nie wie dlaczego Przewodnicząca Rady Miasta nie lubi ogrodów 

działkowych. Według pana Czuryszkiewicza ogrody są  ostoją  dla ludzi starszych 

i młodszych. 

Radny M. Dereń  zapytał  w jakim terminie wpływają  wnioski z planami inwestycji na 
ogrodach działkowych. Radny dodał, że do rady wpływa tylko suma dotacji —30 tys. 

Pani E. Nikipierowicz Kierownik Wydz. Przedsiębiorczości odpowiedziała, że nabór 
wniosków ogłaszany jest w nowym roku, w kwietniu. Jest określony termin w jakim składane 
są  wnioski. Przy planowaniu środków nie wiemy na co zostaną  one wydatkowane. 

Pan T. Czuryszkiewicz odpowiedział, że to nie jest dotacja tylko konkurs. W ciągu 5 lat 
dostał  z urzędu miasta 30 tys.. Dotacji z okręgowego zarządu dostał  6 tys., a koszty samych 
działkowców wyniosły 63 tys. Pieniądze szły na modernizacje ogrodzenia, wodę, są  
nasadzenia, alejki. 

Pan T. Czuryszkiewicz powiedział, że 4 lata chodził  za tą  dotacją  i kiedy została przyznana, 
radni ja jedna decyzją  chcą  zabrać. 

Pan J. Ostapiec dodał, że urząd powinien rozwiązać  temat terminów składania wniosków, 
powinno to być  wcześniej. Ogrody planują  inwestycje wcześniej. Kabaczek łącznie od 2019 r. 
dostał  35 tys. W tej chwili jest budowa związana z wodą  i prądem na działkach. Łączny koszt 
będzie wynosił  około 180 tys., a miasto dało 15 tys. 
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Pan J. Ostapiec dodał, że z zarządu wojewódzkiego nie dostał  złotówki. Działkowcy 
robią  wszystko za swoje pieniądze. Dotacja z miasta stanowi procent, a resztę  dają  ludzie. 

Radny M. Dereń  powiedział, że radni chcieliby wiedzieć  na co idą  pieniądze podatników. 
Nie chcemy pieniędzy z dotacji zabierać, a dać  nawet dwa razy więcej, tylko chcemy 
zobaczyć  na co idą  te pieniądze, bo słychać, że my dotujemy wasze „wczasy pod gruszą". 

Pan M. Sekulski Prezes Okręgowego Zarządu Związku Działkowców z Koszalina 
odpowiedział, że jest plan roczny i tam jest wniosek o przydział  dotacji. Jest to rozłożone na 
pięć  lat. Pieniądze głównie idą  na remonty i inwestycje, np. doprowadzenie wody, budują  
dom działkowca, remonty siatek, płotów, bram, sprawa odszkodowaf za dziki. 

Pan P. Skocki Prezes ROD Relaks dodał, że składając do urzędu miasta wniosek, we 
wniosku napisane jest na co to jest, na co idą  pieniądze. Prezes dodał, że udało mu się  dostać  
dwa razy po 15 tys. i zaproponował, żeby dotacje przyznawać  rotacyjnie. 

Cały budżet ROD Relaks 150 tys. był  na remont całej hydroforni, a teraz koszt jest na 230 tys. 

Pan M. Zatoń  Prezes ROD Frykas dodał, że do urzędu są  przedkładane szczegółowe plany 
na co maja być  pieniądze, na co są  wydawane. Dodał, że dotacja jest „kroplą  w morzu 
potrzeb". 

Pani Skarbnik powiedziała, że w momencie planowania budżetu zakładana jest tylko kwota 
wydatku. 

Radna A. Kucharska powiedziała, że ona jako działkowiec nie odczuła, że jakieś  pieniądze 
idą  na działkowców, bo odkąd to budowany jest dom działkowca. Radna dodała, że co roku 
płaci za działkę  i jako aktywny działkowiec nie odczuwa na co idą  pieniądze. 

Radna powiedziała, że bardziej widzi potrzebę  zatrudnienia dodatkowej osoby na TPD, 
niż  dotacji na ogrody.  

Pan T. Czuryszkiewicz powiedział, że brak jest obiegu informacji. Te pieniądze nie idą  na 
działkowca, tylko na remont obiektu czy na ogólne ogrodzenie części wspólnych. 

Pan J. Ostapiec powiedział, że radni powinni z zarządem miasta wspólnie analizować  
wnioski. 

Pan M. Sekulski powiedział, że świdwińskich ogrodach brakuje toalet. 

Radna M. Stępniak powiedziała, że to nie jest prawda, że nie lubi ogrodów działkowych ale 
rada uchwalając budżet posiłkuje się  tym, co przedstawia pani Burmistrz. Ten model pracy nie 
przewiduje przedstawiania wniosków i radni nie mają  wiedzy. Stąd problem do tego, żeby 
radę  przekonać  o przyznanie dotacji dla ogrodów. Inwestycje zrealizowane są  przedstawiane 
w sprawozdaniach z wykonania budżetu, ale nie ma tam inwestycji, które ogrody planują  
zrealizować. 

Radna dodała, że cała dyskusja wzięła się  z tego, że przez dłuższy czas ze strony miasta nie 
było informacji. Dyskusja została właściwie wymuszona w momencie, kiedy rada tą  dotację  
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cofnęła. I to nie jest zła wola, tylko, że przy większym zaangażowaniu urzędu i pani skarbnik 
przekazywanie informacji czy są  środki, przy przygotowywaniu budżetu żeby kontaktować  
się  z ogrodami jakie planują  inwestycje, na co maja być  środki przeznaczone. Rada 
uchwalając budżet potrzebuje informacji. Nie ma przeszkód żeby wypracować  jakiś  wspólny 
model. 

Radna M. Stępniak dodała, że jej uwaga jest kierowana w stosunku do pana Burmistrza i pani 
Skarbnik. 

Pan Burmistrz powiedział, że radni mają  pełen obraz jak ogrody działkowe wykorzystują  
dotację. 

Burmistrz powiedział, że są  sprawozdania, a przewodnicząca się  nie przygotowuje do komisji 
i sesji. 

Radna M. Stępniak powiedziała, że nie jest właściwym adresatem tego, co powiedział  
Burmistrz. 

Burmistrz powiedział, że dotacja jest od 2017 roku. Prawie co roku musimy o nią  walczyć, 
o utrzymanie jej w budżecie. Burmistrz powiedział, że praktycznie przy każdym uchwalaniu 
budżetu ta dotacja chciała być  utrącona. Zdarzyło się, że na komisji nie było Burmistrza, nie 
miał  kto jej obronić  i spadła z budżetu zupełnie niepotrzebnie. Burmistrz dodał, że jeśli 
chodzi o organizacje pozarządowe, to są  to jedne z lepiej wydawanych pieniędzy. 
W sprawozdaniach jest informacja na co idą  te kwoty, a 30 tys. to mała kwota i tak dobrze 
wydawana. W tym przypadku jest to bardzo duży pożytek publiczny. 

Pani Skarbnik powiedziała, że dotacja była zaplanowana w budżecie na 2023 rok. 
Warunkiem uchwalenia budżetu było to, że my się  dostosujemy do wniosków, które 
wpłynęły, a Burmistrz te wnioski zaakceptował  i przesunięcie tych środków nastąpiło na sesji 
styczniowej. Skarbnik dodała, że ciężko jest po trzech miesiącach cokolwiek przeanalizować  i 
zobaczyć  jakie będzie wykonanie ale zrobiła wszystko, żeby znaleźć  środki i gdy rada 
zaakceptuje pozytywnie wniosek ogrodów działkowych, środki zostaną  przekazane. 

Pan M. Sekulski powiedział, że w Koszalinie jest dotacja na 50 tys., Kołobrzeg 80% na 
inwestycje, Wałcz też  dał  50 tys. na  ogrody. 

Radna J. Kondracka powiedział, że spotkała się  z działkowcami i widziała zaangażowanie 
działkowców, wie, że mają  bardzo sztywny regulamin, każdy z działkowców się  do niego 
dostosowuje. Rada na komisji omawiając w grudniu przesunięcie tego, mówili o tym, 
że jeżeli znajdą  się  pieniądze, inne niż  te, które są  w budżecie, to rada przekaże je na dotacje 
na działki. Radni mają  bardzo trudną  rolę, bo musieli zdecydować  o tym czy pieniądze mają  
iść  na ulicę  czy na działki. 

Radny E. Fryszkowski dodał, że powinni się  prezesi spotkać  i ustalić, który ogród ma jakie 
potrzeby i na co mają  iść  środki. Radny zapytał  pana M. Sekulskiego ile nasze ogrody dostały 
z okręgu w 2022 roku? 
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Pan Prezes M. Sekulski odpowiedział, że w tym fundusz OZZD to 25 tys. na  80 ogrodów. 

Radny E. Fryszkowski zapytał  ile ogrody świdwińskie przesyłają  pieniędzy do okręgu? 

Pan M. Sekulski odpowiedział, że nie przesyłają  dużo, ale dokładnie nie wie. Każdy ogród 
inaczej ma. 

Pan P. Skocki odpowiedział, że stawka jest 0,12 zł  za 1m2. w przypadku ogrodu Relaks to 
około 9 tys. rocznie. ROD Relaks z okręgu dostał  zero. 

Pan T. Czuryszkiewicz powiedział, że w 2022 roku z OZD dostał  2 tys. zł, a w ciągu pięciu 
lat 6 tys. zł. 

Pan M. Zatoń  powiedział, że ROD Frykas przez osiem lat zero. 

Z sali obrad o godz. 13:00 wyszli radni I. Markiewicz i W. Grzesiak 

Pan J. Ostapiec powiedział, że z Koszalina od samego początku nie dostał  nic. Z Warszawy 
dostał  10 tys. 

Radny J. Konat powiedział, że zarząd okręgowy jest nie fair. 

Członkowie Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu przystąpili do głosowania nad 
wnioskiem: Rozpatrzenie wniosku Rodzinnych Ogrodów Działkowych w Świdwinie o 
przywrócenie dotacji z budżetu Miasta Świdwin na zadania służące tworzeniu warunków dla 
rozwoju rodzinnych ogrodów działkowych w kwocie 30.000 zł. 

Wynik głosowania: 5 głosów „za" przyjęciem wniosku, jednomyślnie. 

Wniosek przyjęto pozytywnie. 

Przewodnicząca Komisji ogłosiła przerwę  do godz. 13:05 

Ad. 5 

-Nr LVIII/406/23 zmieniająca uchwałę  w sprawie przystąpienia do realizacji Programu 
Osłonowego Gminy Miejskiej Świdwin „Opieka na odległość" 

Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Polityki Społecznej - opinia pozytywna 

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Budżetu - opinia pozytywna 

-Nr ŁVIII/407/23 w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na 
nieruchomości stanowiącej własność  Gminy Miejskiej Świdwin 

Komisja Bezpieczeństwa, Praworządności, Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska - 
opinia pozytywna 

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Budżetu - opinia pozytywna 
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-Nr LVIII/408/23 w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na 
nieruchomości stanowiącej własność  Gminy Miejskiej Świdwin 

Komisja Bezpieczeństwa, Praworządności, Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska - 

opinia pozytywna 

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Budżetu - opinia pozytywna 

-Nr LyIII/409/23 w sprawie zmian budżetu miasta na 2023 rok 

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Budżetu - opinia pozytywna 

-Nr LVIII/4 lO/23 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż  bezprzetargowa działki gruntu nr 
61/4, położonej w Świdwinie w obrębie ewidencyjnym 008, na poprawę  warunków 
zagospodarowania nieruchomości przyległej 

Komisja Bezpieczeństwa, Praworządności, Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska - 
opinia pozytywna 

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Budżetu - opinia pozytywna 

-Nr LVIII/41 1/23 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż  bezprzetargowa działki gruntu nr 
50/74, położonej w Świdwinie w obrębie ewidencyjnym 013, na poprawę  warunków 
zagospodarowania nieruchomości przyległej 

Komisja Bezpieczeństwa, Praworządności, Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska - 
opinia pozytywna 

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Budżetu - opinia pozytywna 

Listy z głosowań  stanowią  załączniki do protokołu. 

Ad. 6 

Radna A. Kucharska powiedziała, że na ostatnim koncercie w ŚOK nie było powitania 
gościa ani też  wręczenia kwiatów dla gościa. 

Radny J. Konat zapytał  Burmistrza czy wystąpił  w sprawie wieży ciśnień, która znajduje się  
na działce PKP? 

Pan A. Kot powiedział, że było dzisiaj spotkanie z PKP i temat przekazany został  ustnie. 

Radna M. Makowska zapytała Prezesa ZUK o regulamin cmentarza, czy trwają  nad nim 
prace? 

Pan A. Zaremba Prezes ZUK odpowiedział, że zaktualizowany projekt regulaminu 
cmentarza został  przekazany Przewodniczącej Rady. Pan Prezes dodał, że zostały zakończone 
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prace nad inwentaryzacją  cmentarza i wszystkie szczegóły zostaną  przekazane na następnej 
komisji. 

Przewodnicząca Rady poinformowała radnych, że planuje posiedzenie wspólne komisji 
stałych w maju w temacie regulaminu cmentarza. 

Pan Sekretarz powiedział, że regulamin utrzymania cmentarza jest w miarę  aktualny i nie 
widzi potrzeby jego zmiany. 

Pan A. Zaremba powiedział, że w 2021 roku zmieniły się  przepisy i regulamin musi być  
zmieniony. 

Radny M. Dereń  zapytał  o studzienki zapadające się  na ulicach. Dwa miesiące temu komisja 
przegłosowała, że zajmie się  tą  sytuacją, a nie ma żadnego działania w tym kierunku. 

Pan A. Kot odpowiedział, że jest umówiony z przedstawicielem Zarządu Dróg 
Wojewódzkich na oględziny całego miasta zaraz po majówce. 

Radny M. Dereń  powiedział, że chodzi jemu o bezpieczeństwo, bo kierowcy omijając 
wystające studzienki i mogą  się  ze sobą  zderzyć. Radny dodał, że takie sprawy nie powinny 
być  załatwiane na telefon, tylko pisemnie. 

Pan A. Kot odpowiedział, że jak będzie się  przepychał  z ZDW pismami, to sprawy nie będą  
trwały miesiąc tylko trzy miesiące. Pan z rejonu ze Sławoborza jest często w mieście i widział  
te studzienki. Ostatnio był  dyrektor z Białogardu i również  ta sytuacja była mu przekazana. 

Radna J. Kondracka jest za posiedzeniami połączonych komisji. 

O godz. 13:33 z sali obrad wyszła radna A. Kucharska. 

Radny J. Konat dodał, że studzienki są  zapchane piaskiem i trzeba je udrożnić. 

Ad. 7 

O godz. 13:35 Przewodnicząca Komisji A. Szafrańska ogłosiła posiedzenie za zakończone. 

Protokołowała: 
I 

M. Tyzcznk 
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